



### Openings for Medical Excellence General Department

As a part of MOH efforts to search for qualification within the ministry, Medical Excellence General Department is looking a number of the ministry staff to work with them and participate in achieving the objectives of the ministry.

#### Required fields:

- **Medical programs management:**
  - General Doctor.
  - Specialist doctor/ consultant.
  - Dentist.
  - Nursing.
- **Project management:**
  - Health management specialist.
  - Health information specialist.

### وظائف بالتكليف لدى الإدارة العامة للتميز الطبي

في إطار السعي للبحث عن الكفاءات من داخل الوزارة تعلن الإدارة العامة للتميز الطبي بديوان الوزارة عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها وذلك للمشاركة والمساهمة في تحقيق أهداف الوزارة.

#### التخصصات المطلوبة :

#### • إدارة البرامج الطبية:

- طبيب عام
- طبيب أخصائي / استشاري
- طبيب أسنان
- تمريض

#### • إدارة المشاريع:

- أخصائي إدارة صحية
- أخصائي معلوماتية صحية

If you have the required qualifications and interested in joining the working team, please send your resume to the following email:

[clinicalaudit@moh.gov.sa](mailto:clinicalaudit@moh.gov.sa)

على من لديه الرغبة بالتقديم إرسال السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني:

[clinicalaudit@moh.gov.sa](mailto:clinicalaudit@moh.gov.sa)

\* لإعلان خاص بمنسوبي وزارة الصحة علما أن آخر موعد للتقديم بعد أسبوع من تاريخ الإعلان.

\* The deadline for submission within a week from the announcement date.



### Openings for Medical Referral Center

As a part of MOH efforts to search for qualification within the ministry Medical Referral Center is looking a number of the ministry employees to work and participate in achieving the objectives of the ministry.

#### Required fields:

1. Bachelor's degree in Accounting.
2. Bachelor's degree in business Administration.
3. Bachelor's degree in law.
4. Bachelor's degree in public relations & communication
5. Bachelor's degree in industrial engineering
6. Professional certification in project management
7. Professional certification in business analysis
8. Bachelor's degree in medical secretary
9. Bachelor's degree in nursing
10. Bachelor's degree in emergency paramedicine

#### Required conditions:

- 1- Holds the required scientific qualification in the same specialization.
- 2- Computer proficiency.
- 3- Seriousness and commitment to work.
- 4- Ability to work within a team.
- 5- Passing the personal interview.

If you have the required qualification and you are interested to join our working team, please send your resume to the following E-mail:

[MRC-HR@moh.gov.sa](mailto:MRC-HR@moh.gov.sa)

\* The deadline for submission is within two weeks from the announcement date.

### وظائف بالتكليف لدى مركز الإحالات الطبية

في إطار السعي للبحث عن الكفاءات من داخل الوزارة يعلن مركز الإحالات الطبية عن حاجته لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديه؛ وذلك للمشاركة والمساهمة في تحقيق أهداف الوزارة.

#### المجالات المطلوبة:

- بكالوريوس محاسبة.
- بكالوريوس إدارة أعمال.
- بكالوريوس قانون.
- بكالوريوس علاقات عامة وتواصل.
- بكالوريوس هندسة صناعية.
- شهادة مهنية لإدارة المشاريع.
- شهادة مهنية لتحليل الأعمال.
- بكالوريوس سكرتارية طبية.
- بكالوريوس تمرريض.
- بكالوريوس مسعفين طوارئ.

#### الشروط العامة:

- 1- حاصل / حاصلة على المؤهل العلمي المطلوب في التخصص.
- 2- إجادة استخدام الحاسب الآلي.
- 3- الجدية والالتزام في العمل.
- 4- قابلية العمل بروح الفريق.
- 5- اجتياز المقابلة الشخصية.

على من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة في التقديم إرسال السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني:

[MRC-HR@moh.gov.sa](mailto:MRC-HR@moh.gov.sa)

\* آخر موعد للتقديم أسبوعين من تاريخ الإعلان.



### Openings for Planning General Department

As a part of MOH efforts to search for qualification within the ministry Planning General Department is looking a number of the ministry staff to work with them and participate in achieving the objectives of the ministry.

#### Job title:

Planning specialist

#### To work within a project:

MoH 004 Workforce Planning in the health sector

#### Project Description:

This project is one of the transformation projects of the National Transformation Program and aims to build a planning model that contributes to estimating the need for health resources through the supply and demand model and the identification of gaps, to support decisions or to assist the Ministry of Health in carrying out effective resource planning in the health sector (Services, facilities, beds and equipment) in the future.

#### It contributes to:

Improve the decision-making process at the strategic, operational and financial levels. Which enables the decision maker to achieve the following:

- 1- Optimal utilization of resources within the facility (required equipment, and the need of workforce)
- 2- Make decisions to raise the efficiency of a range of health facilities (impact of human redeployment/equipment transfer between facilities).
- 3- Consider the impact on the selection of certain specifications for the establishment of a health facility commensurate with the operational need.
- 4- Knowing the impact of the implementation of improvement initiatives in health facilities and the trade-off between projects presented there
- 5- Integration and enabling other government agencies to make decisions based on the required needs.

#### Required conditions:

- 1- English proficiency.
- 2- Bachelor degree in (Health Field).
- 3- Experience in dealing with excel.

If you have the required qualifications and interested in joining the working team, please send your resume to the following email:

[jalmoqbel@moh.gov.sa](mailto:jalmoqbel@moh.gov.sa)

\*The deadline for submission within two weeks from the announcement date.

### وظائف بالتكليف لدى الإدارة العامة للتخطيط

في إطار السعي للبحث عن الكفاءات من داخل الوزارة تعلن الإدارة العامة للتخطيط عن حاجتها لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديها وذلك للمشاركة والمساهمة في تحقيق أهداف الوزارة.

#### المسمى الوظيفي:

أخصائي تخطيط

#### للمعمل ضمن مشروع:

MoH 004 تخطيط القوى العاملة بالقطاع الصحي

#### وصف المشروع:

يعد هذا المشروع أحد مشاريع التحول التابعة لبرنامج التحول الوطني، ويهدف إلى بناء نموذج تخطيط يساهم في تقدير الاحتياج من الموارد الصحية من خلال نموذج العرض والطلب وتحديد الفجوات، لدعم القرارات أو مساعدة وزارة الصحة في القيام بالتخطيط الفعال للموارد في القطاع الصحي (الخدمات والمرافق والأسرة والمعدات) في المستقبل.

#### ويساهم في:

- تحسين عملية اتخاذ القرار على المستوى الاستراتيجي والتشغيلي والمالي، والتي تمكن متخذ القرار من تحقيق التالي:
- 1- الاستغلال الأمثل للموارد داخل المرفق (المعدات المطلوبة، الاحتياج من القوى العاملة)
  - 2- اتخاذ قرارات لرفع كفاءة مجموعة من المرافق الصحية (اثر نقل العنصر البشري) / المعدات بين المرافق).
  - 3- دراسة الأثر الناتج عن اختيار مواصفات معينة لإنشاء مرفق صحي يتناسب مع الاحتياج التشغيلي.
  - 4- معرفة الأثر الناتج عن تطبيق المبادرات التصنيئية في المرافق الصحية والمفاضلة بين المشاريع المطروحة فيها
  - 5- التكامل وتمكين الجهات الحكومية الأخرى من اتخاذ القرارات بناء على الاحتياج المطلوب.

#### الشروط العامة:

1. إجادة اللغة الإنجليزية.
2. بكالوريوس (مجال صحي).
3. خبرة متميزة في التعامل مع برنامج الإكسل.

على من لديه الرغبة في التقديم وتنطبق عليه الشروط إرسال السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني :

[jalmoqbel@moh.gov.sa](mailto:jalmoqbel@moh.gov.sa)

الإعلان خاص بمنسوبي وزارة الصحة علماً أن آخر موعد للتقديم بعد أسبوعين من تاريخ الإعلان.



### Openings for Employees of Assistant Agency for Supporting Services (Project Management Office)

As a part of MOH efforts to search for qualification within the ministry, Assistant Agency for Supporting Services (Project Management Office) is looking for a number of the ministry employees to work with them and participate to achieve ministry's goals.

#### Required fields:

- Statistics specialists/ Data analyst
- Administrative specialist.
- Secretary.

#### Required conditions:

- Seriousness and full commitment to follow the required procedures.
- Computer proficiency.
- Priority for those with experience and specialization in health facilities.
- Pass the personal interview.

If you have the required qualifications, and you are interested to join the working team, please submit your resume to the following E-mail:

[PMO-AASS@moh.gov.sa](mailto:PMO-AASS@moh.gov.sa)

\*The deadline for submission within two weeks from the announcement date.

### وظائف بالتكليف لمنسوبي وزارة الصحة بالوكالة المساعدة للخدمات المساندة (مكتب إدارة المشاريع)

في إطار السعي للبحث عن الكفاءات من داخل الوزارة يعلن مركز الإحالات الطبية عن حاجته لاستقطاب عدد من منسوبي الوزارة المؤهلين للعمل لديه؛ وذلك للمشاركة والمساهمة في تحقيق أهداف الوزارة.

#### المجالات المطلوبة:

١. أخصائي إحصاء - محلل بيانات.
٢. أخصائي إداري.
٣. سكرتير.

#### الشروط العامة:

١. الجدية والالتزام التام باتباع الإجراءات المطلوبة.
٢. إجادة استخدام تطبيقات الحاسب الآلي.
٣. الأولوية لفوي الخبرة والاختصاص بالمنشآت الصحية.
٤. اجتياز المقابلة الشخصية.

فعلى من تنطبق عليه الشروط ولديه الرغبة بالعمل لدى الإدارة، إرسال السيرة الذاتية على البريد الإلكتروني:

[PMO-AASS@moh.gov.sa](mailto:PMO-AASS@moh.gov.sa)

\* الإعلان خاص بمنسوبي وزارة الصحة، علماً بأن آخر موعد للتقديم بعد أسبوعين من تاريخ الإعلان.